
Ajuntament de Castelló

Acta de la Junta Municipal del Districte Est

NÚM. d'Acta: 33

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26. febrer. 2019

Hora inici/fi: 20:15 / 21:10

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

IGNASI GARCIA FELIP
OMAR BRAINA BOU
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
VICENT GRAU REIG
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
JOSÉ D. PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX

Membres absents: 

BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
FERNANDO SOS GARCÍA
JESÚS BROCH SELFA
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES

President (Compromís)
Vicepresident – Regidor (PSPV)
Veïna (Alcaldia)
Veí (Alcaldia)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Dr. Marañón i Adjacents
A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

Regidora (P.Popular)
Veí (Ciutadans)
Veí (Compromís) 
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Lluis Revest (*)

(*) Excusa la seua absència.

Secretari:

JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde del
dia: 

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior, 29. gener. 2019.

S'aprova l'acta de la sessió anterior per unanimitat dels membres assistents, amb
l'excepció següent: “l'hora de finalització de la sessió va ser a les vint hores i trenta minuts i
no les vint-i-una hores i trenta minuts, tal com es reflectix al final de l'acta.



2n.- Informe del President.

El  senyor  Ignasi  García  Felip  comenta  en  primer  lloc  que  ja  s'ha  notificat  al
Negociat  de  Control  Urbanístic  perquè  inicie  expedient  d'Orde  d'Execució  perquè
regularitzen la situació de l'aparell  d'aire condicionat,  que goteja aigua sobre la vorera,
situat  en  la  fatxada  de  l'edifici  del  carrer  Músic  Perfecte  Artola,  2  (Gestoria  Pallares).
També el mateix perquè es netege el solar junt amb el CP Lluis Revest.

Amb relació als dos ciprers situats en la plaça Herrero Tejedor, el Tècnic Municipal
ha  informat  el  següent:  “Els  ciprers  estan  bé  i  no  es  considera  que  tinguen  perill  de
caiguda.  Un ciprer  creix  recte  i  l'altre  està  un poc inclinat,  però  no se li  veuen  arrels
alçades, per la qual cosa no es considera que tinga perill de caiguda. De totes maneres, el
ciprer  que  està  inclinat,  lleugerament,  és  perquè  busca  la  llum  ja  que  hi  ha  massa
vegetació en el parc, tal com es va demanar per l'associació de veïns, quan es va fer
l'última remodelació de la plaça.”

D'altra banda el senyor president comenta que el pròxim dia 4 de març finalitza el
termini per a presentar propostes als pressupostos participatius. Ja s'han presentat moltes
propostes. Algunes associacions de veïns s'han unit per a presentar propostes conjuntes.
Les propostes que no isquen triades, afig el senyor García, aniran al llistat de pla de barris.

Finalment la Junta aprova per unanimitat dels membres assistents, que la pròxima
Junta del mes de març es realitze el 2 d'abril, ja que l'últim dimarts de març cau en plenes
festes de la Magdalena i  el  dimarts anterior  és festiu,  dia de Sant  Josep. Per a l'últim
dimarts del mes d'abril,  el  dia 30, es convocarà sessió extraordinària de la Junta i del
Consell del Districte Est, a fi d'aprovar les actes pendents.

3r.- Precs i preguntes

Intervé  Esteban Adell Boix. El senyor Adell incidix en la problemàtica, quant a
neteja  de carrers i  seguretat  pública,  que genera per  al  barri  (Bullevar  Vicente  Blasco
Ibáñez) la concentració d'activitats en les festes de la Magdalena. Respecte d'això contesta
el senyor Vicepresident, Omar Braina que a més és Regidor delegat de Festes, indicant
que, efectivament hi haurà un pla especial tant en seguretat, en el que es dotarà de més
efectius policials, com de neteja de carrers i voreres. El senyor Braina afig també que, es
durà a terme en eixes dates una campanya de reciclatge per a evitar que s'utilitzen en
excés els gots de plàstic.

Intervé  Victòria  García  López.  La  senyora  García  opina  que  entre  setmana
(referint-se a les festes de la Magdalena) no es complixen els horaris de les colles. Açò
suposa un problema per al descans dels veïns.

Indica també la senyora García que es tinga la precaució d'obligar a la “Carpa de
la Cervesa” a què oriente els seus altaveus cap al Mar, ja que el soroll és insuportable
(referint-se a l'experiència d'anys passats).

Insistix en el  fet  que hauria d'haver-hi  un seguiment  de l'arbratge en el  carrer
Músic Perfecte Artola.

La senyora García torna a incidir en el tema de l'aparcament en l'antic recinte del
Mercat del Dilluns:  que hi ha prou dies que en l'antic recinte del Mercat del Dilluns es
concentren molts  vehicles estacionats,  molt  junts  uns d'altres,  sent  quasi  impossible  el
moure's  per  eixa  zona  sense  risc  de  tocar-se  amb  un  altre  vehicle.  D'altra  banda,  si
s'originara un incendi en eixa zona d'aparcament podria revestir un gran perill per al veïnat.
S'hauria d'organitzar una zona d'estacionament en què es compliren unes normes mínimes
d'accessibilitat i seguretat.
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La senyora García incidix novament en el tema dels bancs que van llevar en el
carrer Bisbe Salinas, junt amb l'antic recinte del Mercat del Dilluns i què no s'han reposat i
a més estaven en l'ombra. D'altra banda els van posar a l'altre costat de l'antic recinte del
Mercat del Dilluns, en la vorera de l'Av. Del Mar on no hi ha cap ombra. Se sol·licita que es
reposen els bancs que hi havia en eixa zona, carrer Bisbe Salinas.

Finalment la senyora García comunica que després ja de quatre anys, deixa la
gestió dels Horts Urbans. El senyor president comenta respecte d'això que es proposarà a
les altres associacions de veïns de la Junta que vullguen el reprendre la gestió dels dits
horts.

Intervé Vicente Blázquez González. El senyor Blázquez comenta que en festes
de la Magdalena en el carrer Benicarló hi ha molt soroll, molta brutícia i es concentra molta
gent com a conseqüència de diverses colles que en eixe carrer s'ubiquen. El que comunica
perquè es tinga en compte pels servicis de neteja i vigilància, principalment.

El  senyor  Blázquez  incidix  en  que  s'asfalte  o  s'arreglen  els  clots  de  la  zona
d'entrada a infantil en el col·legi Sanchis Iago, pel carrer Germà Monzón Gamón. Fins i tot,
sabent  que  es  tracta  d'un  tema  que  ha  de  tractar-se  en  els  Consells  Escolars  i  que
l'Ajuntament ja té coneixement d'això, el senyor Blázquez ho fa constar perquè encara no
s'han dut a terme els dits treballs de reparació.

Intervé  José D Parra Cuartero.  El  senyor  Parra  incidix  novament  en la  poda
d'unes branques baixes de dos arbres situats en la plaça Dr. Marañón.

El  senyor  Parra  comenta  que  s'està  fent  una  remodelació  de  la  plaça  Mar
Mediterrani i sol·licita informació respecte d'això de com quedarà, ja que crida molt l'atenció
el nombre de parterres dins de la plaça, que es poden apreciar des de la contornada, i
potser  podrien  estar  llevant  un possible  espai  per  al  joc  dels  xiquets  i  inclús  per  a  la
possible ubicació d'una terrassa del bar situat davant de la mateixa.

Intervé  Vicent  Grau  Reig.  El  senyor  Grau  ve  a  reiterar  la  saturació
d'actes/activitats festives, en la setmana de la Magdalena, en els mateixos espais tots els
anys (referint-se al Bulevard Vicente Blasco Ibáñez). El senyor president comenta respecte
d'això que la forma en què ha crescut la Ciutat ha provocat que no hi haja tants espais
lliures per a ubicar les dites activitats.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores
i deu minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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